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Voorzitter, 

De fractie van het CDA heeft het onderhavige raadsvoorstel betreffende de 

Budgetoverheveling nog eens onder de loep genomen. Het verbaasde ons dat 

er naast een verzoek tot budgetoverheveling, ook een voorstel wordt gedaan 

dat dekking behoeft uit de reserve beleidsontwikkeling.  

Hierbij vooropgesteld dat we als fractie blij zijn dat het college heeft gekozen 

voor een pragmatische oplossing om ook voor het jaar 2017 budget 

beschikbaar te houden voor de Huishoudelijke Hulp Toelage,  is de wijze 

waarop dit gebeurt niet conform de afspraken die u hierover heeft gemaakt 

met de raad  

Er is geen sprake van budgetoverheveling maar van nieuw beleid, gevoed zoals 

dat hoort door de Reserve Beleidsontwikkeling, hetgeen een zelfstandige 

afweging door de raad behoeft! 

Waarom is dit raadsvoorstel in deze misleidende vorm gegoten? 

In het verlengde hiervan vraagt mijn fractie zich ook af of het voor  dit jaar 

ingezette budget wel voldoende is, en zo niet, wat gaat de wethouder dan 

doen?  

Voorzitter, deze vraag roept een verzoek op aan de wethouder, het verzoek om 

een evaluatie aangeboden aan de raad nog in dit eerste kwartaal, een evaluatie 

van de inzet van de Huishoudelijke Hulp Toelage in 2015 en 2016. 

Tot zover voorzitter onze opmerkingen en vragen. 
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